
In de nieuwsbrief van september kon u onder meer lezen dat we opnieuw een 
subsidie hadden aangevraagd voor de inrichting van het Hart van 
Oosterhout. Begin oktober hoorden we dat het is gelukt: we krijgen een subsidie 
van € 575.000 van Erfgoed Deal. Nu deze subsidie binnen is, gaan we de volgende 
stappen zetten. Het is belangrijk dat we dat in de juiste volgorde doen. In deze 
nieuwsbrief leest u meer hierover. 

Overeenkomst met bisdom
We verwachten in januari een overeenkomst te sluiten met het bisdom over de aankoop van 
de Leonarduskerk. Dit akkoord is nodig om de subsidies Steengoed Benutten en 
Restauratiesubsidie bij de provincie te kunnen aanvragen. We hebben al gesprekken gehad 
met de provincie over de subsidies. 

Subsidie Steengoed Benutten
In februari vragen we een subsidie van € 500.000 aan voor 2 onderdelen van het plan: de 
verplaatsing van het dorpshuis De Schakel naar de Leonarduskerk en de verplaatsing van 
SamSam. De provincie beslist naar verwachting in juni over de aanvraag. 

Restauratiesubsidie
Voor de restauratie van de Leonarduskerk vragen we in januari 2023 een subsidie aan van 
€ 400.000. Naar verwachting beslist de provincie in juni 2023 over de aanvraag. Het geld zelf 
verwachten we te krijgen in januari 2024 als alle vergunningen definitief zijn.

Oprichten stichting Leonarduskerk/Dorpshuis 
Afspraak is dat we het dorpshuis/Leonarduskerk onderbrengen in een gemeentelijke 
stichting. We moeten deze stichting nog oprichten. Inzet is dat het dorpshuisbestuur de 
stichting gaat vormen. Het nieuwe bestuur van het dorpshuis onderzoekt de komende tijd de 
mogelijkheden voor een positieve exploitatie. 

Verplaatsing dorpshuis naar kerk
Volgens het raadsbesluit van februari 2022 kunnen we de verplaatsing van het dorpshuis 
naar de kerk vanaf juni van 2023 opstarten. Dan weten we zeker of de beide subsidies van 
de provincie worden ontvangen. In de tussentijd werken we door aan het projectplan voor de 
verplaatsing, de subsidieaanvragen en de oprichting van de stichting. De mogelijkheid om al 
eerder met de verplaatsing te kunnen starten wordt in de komende periode afgestemd met 
de gemeenteraad. 

 


